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DUEHOLMSKOLEN 
Møde i Skolebestyrelsen. Referat 
Møde: 115 

Tidspunkt: Den 25. september 2023 fra kl. 18.00 til 20.00 

Sted: Dueholmskolen – personalerummet 

Deltagere: Jan Bertelsen, Rikke Jensen, Henrik Hunnerup, Trine Frøslev, Pernille Korsgaard 

Juhl, Anita Andersen (TR), Ann Balleby, Sander Hørsted (AMR), Helle Friis Mikkelsen, 

Lars Zedlitz Alberg 

Fraværende: Anne-Kirstine Kristensen og Sigurd Emil Larsen 

Mødeleder og formand: Jan Bertelsen 

Referent: Helle Friis Mikkelsen, Afd. leder 

 

Dagsorden: 

1. Velkommen ved Jan Bertelsen  

Anne Kirstine pt sygemeldt 

Helle overtager posten i bestyrelsen efter Julie 

 

2. Elevrådets punkt – Elevrådene er nu valgt, men vi mangler fortsat at vælge 

forpersoner. 

De to elevrådsformænd præsenteres på næste møde 

 

3. Formanden har ordet 

a. Siden sidst 

b. Kiss&go – møde med forvaltningen og nyt forslag 

Nye tegninger vedr. bil og -cykeltrafik til og fra skolen v. Duevej. Ønske til 

skilte: Ingen parkering ml. 7.30 og 15.00. Vi tilslutter os forslaget.  

 

4. Korte informationer 

Lejrskoler er vel overstået på 7. og 9. årgang. Enkelte elevsager på 9. årgang.  

a. Kulturforandringen på Nytorv og Storetorv 

Indsats omkring sprog og adfærd i overbygningen – flere synlige voksne i 

pauserne både inde og ude. Der planlægges aktiviteter i pauserne og indkøbes 

spil mm.  

 

b. Adfærd, sprog og fokus på fællesskaber 

 

c. Antal af sager der overgår til SSP er bekymrende 

Bekymrende mange sager her tidligt i skoleåret. Overgår med det samme til 

SSP. Tager meget ledelsestid. 

i. Opdragelse og alm. dannelse 

ii. Manglende muligheder for konsekvenser jf. ordenbekendtgørelsen 

Meget få sanktionsmuligheder og muligheder for skoleskift, da 

Dueholmskolen er eneste overbygningsskole 

 

5. Personalesituationen på Dueholmskolen 

a. Generel orientering 

 

b. Ny sygepolitik 



2 
 

Morsø Kommune har indført en ny sygefraværspolitik.  

 

c. Stillingsopslag og strategi 

Der er indgået en fratrædelsesaftale med Julie. Stillingen kommer i opslag 

med ansættelse pr 1.1 2024.  

Lisa (LBJ) har sagt op og stopper pr 31.10. 

6 lærere er på barsel – heraf tre tysklærere 

Nanna (NJ) går på barsel til jul 

 

6. Dueholmskolen – en skole for alle 

a. Kulturforandringen, hvor langt er vi? 

b. En skole for alle – hvad ligger der heri? 

c. Frihedsgrader på vej til folkeskolerne – vi starter med en kortere skoledag 

d. Krav til skolens indretning/lokaler indvendig og udvendig 

e. Brikker eller helheder – måske et både-og 

f. Personaledagen i januar – hvad med bestyrelsens involvering? 

Hvilken skole vil vi være for at imødekomme ovenstående udfordringer bedst 

muligt. Hvordan arbejder vi bedst med at alle børn bliver så dygtige, de kan. 

Greb der kan overvejes: Klassedannelsesproces på 6. eller 7. årgang? 

Erhvervsklasser? Praktikdage? Kortere skoledage? Flere praktiske fag? 

Skoledagenes organisering? Karakterfri skole? Andre veje? Processen starter 

med lærerne i januar. Herefter grundig drøftelse i bestyrelsen – hvad er deres 

blik ind i det? Arbejdsdag i bestyrelsen lørdag d. 27.1 kl. 8.30 – 13.00   

 

7. Princip til godkendelse: Princip for stærke børne- og ungefællesskaber på 

Dueholmskolen 

Godkendt 

Princip omkring skoleårets planlægning på næste møde 

 

8. Skoleplanen for Dueholmskolen 

a. Generel orientering 

b. Punkter vi ønsker at drøfte 

c. Hvem vil gerne deltage i Skoleudviklingssamtalen med forvaltningen? 

Rikke, Pernille + medarbejderrepræsentanter + ledelsesteamet 

 

9. Skolepenge i kantinen – vi er snart klar. Sådan kommer det til at forløbe… 

Møde med skolepenge på torsdag. Forventet opstart snarest. Velkomstbrev til 

forældre følger. Helt kontantfri løsning.  

 

10. Årshjul på Dueholmskolen – hvad sker der i oktober måned 

Emneuge på mellemtrinnet i uge 40 

Mudrace/Colorrace fredag i uge 41 

 

11. Økonomi – kort status på budgetopfølgningen september 2023 

Besparelserne omkring skolerne afblæst 

I budgettet er der ikke afsat midler til faglokalerne.  

Der søges Trygfonden om udvikling af gården til udvikling af udendørs 

læringsmiljøer, så der kan arbejdes udendørs hele året.  
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Næste møde:  

- Princip omkring skoleårets planlægning 

- Tidspunkt for forældremøder 

- Opdatering på bestilling af nye ure 

o Kan klokken indenfor skrues op 

- Update på den mobilfri overbygning 

- Mad med ud af huset på ture? 

- Ansættelsessamtaler status. Hvem vil deltage fra bestyrelsen? 


